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Elektronisk gatupratare på torget

Vid Kulturrådets sammanträde den 19 november 2021 identifierades ett 
problem avseende information till allmänheten om olika evenemang.
Både från Förvaltningen och från Kulturrådet ser man ett behov att kunna 
annonsera på en central plats i kommunen så att evenemang uppmärksammas 
och får besökare.

Vi i Kulturrådet vill att Kultur- & Tekniknämnden uppdrar till 
förvaltningen:

Att undersöka kostnad för en elektronisk gatupratare.
Att undersöka möjlig placering för en elektronisk gatupratare
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